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 ELŐTERJESZTÉS 
 

Az asztalitenisz szakosztály kérelméről 
 

 
Bihari Zoltán 2024. február 23. napján kelt levelében megkereste az Önkormányzatot, hogy 
folyamatban van egy biatorbágyi asztalitenisz szakosztály létrehozása, elindítása és a 
szakosztálynak szeretnének helyet találni Biatorbágyon. Céljuk között szerepel, hogy 
szeptembertől a Magyar Országos Asztalitenisz Szövetség bajnokságában elinduljanak egy 
vagy két biatorbágyi csapattal. Javaslatot szeretne kérni olyan helyszínre, amely az 
edzéseknek és a bajnokságban a hazai pályának is helyet biztosítana. Korábban a Sándor-
Metternich kastély tornaterme kapcsán felvették a kapcsolatot az igazgatónővel, de ott nem 
tudtak nekik segíteni, illetve a többi helyszín tekintetében teljesen telítettek az idősávok. 
A kérelem az előterjesztés melléklete. 
 
Kérem a Tisztelt Bizottság tagjait álláspontjuk kialakítására! 
 
 
Biatorbágy, 2024. március 11. 
 
 Tarjáni István s.k. 
 polgármester 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  



 
 

Határozati javaslat 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága  

…./2024. (III. 25.) határozata 
 

Az asztalitenisz szakosztály kérelméről 
 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és 
Egészségügyi Bizottsága, rendelkezésre álló terem hiánya miatt nem tud helyet biztosítani 
a megalakulni kívánó asztalitenisz szakosztály számára. 
 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
Végrehajtásért felel: Szervezési Osztály 
 
 
 
 
  
 



Biatorbágy Város Önkormányzata 
Tarjáni István polgármester úr 
Sisa Márk kulturális bizottság elnök úr 
Képviselő urak részére 
 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Képviselők! 
 
 
Folyamatban van egy biatorbágyi asztalitenisz szakosztály létrehozása, elindítása. Célunk 
szeptembertől a Magyar Országos Asztalitenisz Szövetség bajnokságában elindulni egy vagy 
kettő biatorbágyi csapattal. A csapat magját egykori versenyzők alkotják, akik ifjúsági és felnőtt 
bajnokságokban is játszottak. Jelenleg ketten, Puskás Bálint és Bihari Zoltán – átmeneti jelleggel, 
a biatorbágyi csapat megalakulásáig – az Etyek SE színeiben versenyeznek NBIII-ban, és NBII-be 
feljutó helyen állnak. Szeretnénk városunkban létrehozni egy pingpongos közösséget, és egy jó 
csapatot, ami akár felsőbb osztályokban is megállja a helyét.  
 
A legnagyobb problémánk, hogy nincs a városban olyan helyszín, amely az edzéseinknek és a 
bajnokságban a hazai pályának helyet biztosítana. Tavaly nyár óta próbálkozunk, mindhiába. 
Első lépésben megkerestem Dr. Cserniczky Tamást, a Viadukt elnökét, aki próbált segíteni, 
egyeztetett a BIT illetékeseivel. Végül minden próbálkozás kudarcba fulladt, annyi változás 
történt csupán, hogy régi sportbarátaink, a törökbálinti (most már Budakörnyéki) asztalitenisz 
nevelőklub szeptembertől városunkban is tanítja a gyerekeket pingpongra. A jó kapcsolat 
ellenére sem tudunk ide becsatlakozni, mivel 10 asztalon telítetten működik a gyerekek tanítása, 
a tornacsarnok bérleti díja pedig két órára 40.000 Ft volt tavaly.  
 
Felkerestük a tanórán kívül üresen álló Sándor-kastélyban lévő tornaterem illetékeseit, a 
Czuczor iskola vezetését. A tornaterem ugyan felújításra szorul és felújítás előtt áll, de 
számunkra jelen állapotában is megfelelő lenne. Az iskola vezetése teljesen elzárkózott 
mindenféle együttműködéstől, mint ahogy más programokra sem nyitják ki a termet.  
 
A többi alkalmas helyszínen 100%-os telítettséget tapasztaltunk, mint ahogy az a 
közmeghallgatáson is elhangzott.  
 
Arra kérem Polgármester urat, Elnök urat és a tisztelt Képviselőket, hogy tegyenek javaslatot a 
helyzet megoldására. Ha nincsen helyünk, nem tudunk elindulni a bajnokságban, vagy arra 
kényszerülünk, hogy más településen tartsuk a meccseinket – amit nem szeretnénk. Ha tudnak 
bármilyen alkalmas helyet, ahol minimum 3, ideálisan 4 asztal felállítható és összecsukva 
tárolható, kérem, hogy tájékoztassanak. Mi továbbra is örömmel vennénk, ha a Sándor-
kastélyban lévő, kihasználatlanul álló tornaterem a város szabadidős és sport tevékenységére 
megnyitná kapuit, különösen egy olyan helyzetben, amikor a helyi igények bőven meghaladják a 
város jelenlegi lehetőségeit – és eközben egy kiváló helyszín zárva tart. Az iskola vezetésének 
felelőssége és döntési hatásköre a kérdés, ugyanakkor a város és az itt élők érdeke is lenne 
valamilyen megoldás elérése – melyben mi is szívesen segítséget vállalunk – a tornaterem 
hasznos szabadidős kihasználása érdekében.   
 
Megköszönöm, ha foglalkoznak a felvetett problémánkkal, abban a reményben, hogy városunk 
egy újabb sportág versenycsapatával bővülhetne ebben az évben.  



 

Üdvözlettel,  

Bihari Zoltán s.k.  
 

 

Biatorbágy, 2024. február 23.  
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